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Abstract: The issue of “meaning” and its aspects intrigued many different
scientific fields, including philosophy, logic, and cognitive sciences, as far as
belonging, purpose, approach and nature of discussion are concerned.
Accordingly, approaching meaning varies. There are approaches that
accentuate the literal meaning of the speech, others address the speaker’s
intended meaning, and others grapple the receiver’s inferred meaning. The
present paper tackles the concept of “meaning” from a linguistic perspective.

Besides, cognitive backgrounds of semantics and semantic approaches in
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discourse analysis are discussed. This article poses the problematic of
constructing meaning and the way it penetrates language, and it focuses on all

kinds of meanings for the speaker, the receiver, the language and/or discourse.
Keys words : meaning, signification, natural meaning, intention, cognition.

Résumé : Le probléme de sens ainsi que ses recherches, il entre dans plusieurs
domaines scientifiques qui se différencient a travers ses adhésions ; le but, la
pédagogie, le guide et sa nature de faire. De la philosophie et la linguistique, la

logique et de sciences de connaissances.

Dans cet article On va connaitre la signification de sens chez les linguistes et
les effets de connaissances afin d'y étudier De plus/en outre, au nuances
sémantique de sens/au sens similaire et synonymie de sens dans le domaine
de l'analyse de discours. Et dans ce chapitre on se pose la problématique
suivante : Comment le sens peut-il construire ? Et quelle est la méthode qui lui
faire passer a la langue ? Au fait, on fessait notre bien/en tachant mieux dans
ce domaine pour d'acqueérir a tous les types de sens pour celui de locuteurs ainsi

que l'interlocuteur/et de la langue et ou le discours.

Mots clés : sens, signification, sens naturel, intention, cognition.
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(16 )C. Kerbrat-Orecchioni, 1983, La connotation, 2ed, Press universitaires de
lyon.
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